

朝陽科技大學 098學年度第2學期教學大綱  
Masterpieces Of Western Literature 文學選讀

當期課號	2387	Course Number	2387
授課教師	張淑媛	Instructor	CHANG,SHU YUAN
中文課名	文學選讀	Course Name	Masterpieces Of Western Literature
開課單位	應用外語系(四日)三A	Department	
修習別	選修	Required/Elective	Elective
學分數	2	Credits	2
課程目標	本課程在於引導學生了解西方文學各時期中的傑作：諸如希臘羅馬文學、文藝復興文學、新古典主義文學、浪漫主義文學、寫實主義文學、現代主義文學、與後現代主義文學等等經典著作。	Objectives	Students in this class are required to understand some masterpieces of different literary movements such as Greek and Roman literature, Renaissance, Neo-classicism, romanticism, realism, modernism and post-modernism. Teachers can choose some of these canon works to give students some basic knowledge of literature.
教材	(暫訂) Copy materials The Importance of Being Earnest Frankenstein Strange Case of Dr. Jekyll and Mr. Hyde	Teaching Materials	(暫訂) Copy materials The Importance of Being Earnest Frankenstein Strange Case of Dr. Jekyll and Mr. Hyde
成績評量方式	1.課堂參與,小考及出席佔40% 2.期中考30% 3.期末考30% 不定時LMS線上討論,未於時限內上網回應者,每次扣總分2分 缺課一次扣5分,缺課超過四次者,本科目不及格.	Grading	1.class participation,quizzes and attendance 40% 2.midterm exam 30% 3.final exam 30% Student are expected to attend the class regularly and punctually. Those who missed the class more than four times throughout the whole semester will get an "F" in grade automatically.
教師網頁	-		
教學內容	介紹文學作品中的元素如情節、角色、主題等。授課作品包含詩,戲劇,小說等等.	Syllabus	This course follows the traditional emphasis on basic elements in literary works, such as plot, character, setting, design, theme, and symbol. This semester the texts includes poetry, drama, fictions.

尊重智慧財產權，請勿非法影印。